
 

Referat Kursistrådsmøde d. 30.11.2023 kl. 11.20-11.55, i V025 (Salonen) 
 

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel 
Godkendt! 

2. Valg af mødeleder og referent  
Referent: Hanne 
Mødeledere: Neel og Signe 

 
3. Præsentation af fremmødte 

 
Dan (leder), Hanne (lærer) 
Neel (forperson), Signe (næstforperson) 
I alt 15 kursister fra disse klasser: 
1. års: J, X, H, I, Z 
2. års: U 
  
 

4. Status på kursistrådets nye lounge og nyt fra den første gang. Hvordan er det gået? V. 
Neel/Signe 

o Mere matematikhjælp 
o Opslagstavle til kursister 

 
Neel fortæller, at han var i loungen i lokale 338. det var hyggeligt, men ikke mange kom forbi. Der 
var kaffe og the. Næste gang bliver annonceret i Ludus, på mitkvuc og på infoskærmene. 
Nogle af dem, der kom til loungen, bad om, at der kommer mere matematikhjælp. Neel taler videre 
med Anita (Rektor) 
Der er interesse for en opslagstavle. Den kan enten være elektronisk eller fysisk på gangen. 
Det kan også være en whiteboardtavle. Du kunne være i kursistloungerne på 1. sal og 5. sal. Der 
skal helst være nogen, der passer dem og sørger for at rydde op. 
 
 

5. Beslutning om at lave en kampagne for bedre hygiejne på toiletterne. Hvad kan 
Kursistrådet gøre? V. Neel/Signe 
 

Der var ikke enighed om, hvorvidt toiletterne er snavsede eller ej. 
Dan fortalte, at skolen ikke vil have, at der er graffiti på væggene.  
Punktet flyttes til næste møde, så alle kan undersøge, om der rent faktisk er et problem. 
 

6. Evt. nyt fra klubber? 
 
Der er ikke noget nyt fra klubberne. 
Der er stadig interesse for at lave en kor-klub. 
Der er købt to nye bordfodboldborde, der snart vil blive samlet.  
Der er også interesse for en kreativ-klub. Dan siger, at det er vigtigt at initiativet kommer fra 
eleverne/kursisterne 
 
 
 



 

7. Kan der komme skabe til kursisterne i klasserne? V. Neel/Signe 
 

Der er ikke noget nyt. Der er nok problemer med pladser i lokalerne og ressourcer. Har I konkrete 
ønsker, kan I sige det til Neel.  
 
 

8. Evt.  
A) Hanne fortæller, at der er planer for en kommende kursist-kompetencedag. 
Kursistrådet bakker op og kom med idéer til disse workshops: 
 

• En overlæge om stofmisbrug – hvordan man kan tage stoffer ansvarligt.  
• Privatøkonomi 
• Mentalt helbred 
• At flytte hjemmefra 
• Mad, ernæring, kost 
• Filosofi: Hvordan lever man et godt liv? 
• Mindfullness – hvordan behandler man sig selv godt – og lærer at kende sine grænser 

godt.  
• Lave ting til at sælge til velgørrenhed 

 
  
B) Neel foreslår, at der kommer en stort oplæg for alle om krig, fakenews eller lign. Hvordan 

kan man bedst tale om det uden at fornærme andre? 
 
Dan foreslår, at det kan være en del af kompetencedagen. 
 
Hanne fortæller, at der tidligere var et oplæg om Ukraine-krigen 
 
Én foreslår, at der kan være en debat om et specifikt emne – så der kommer der flere holdninger 

på banen.  
En anden giver udtryk for bekymring for, om det så ville være en slags underholdning fremfor 

en læringsproces.  
 
 
9. Idéer til næste møde: 
 
Bedre isolering i nogle lokaler 
Opfølgning på hygiejne på toiletterne 
Opfølgning på opslagstavle 
 
Mødet sluttede i god ro og orden kl. 11.55 
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